
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült Péteri Község Polgármesteri Hivatalában a helyi Önkormányzat Képviselı-
testületének 2009. március 18-án 18,00 órakor tartott ülésén.  
 
 
Jelen vannak:    Dr. Molnár Zsolt   polgármester 
  Veszteg Ferenc  alpolgármester 
  Dr. Berényi Zoltán   képviselı  
  Dr. Foltin Brunó   képviselı 
  Hrutka Ferenc  képviselı 
  Kalina Enikı  képviselı 
  Kirchner Sándorné          képviselı 
  Püspök Erzsébet Katalin  képviselı 
  Dr. Rostás Imre  képviselı (9 fı) 
 
  Beke Andrea  megbízott jegyzı 
  Hajdu István  Helyi Szlovák Kisebbségi Önkormányzat  
    és Nyugdíja Klub elnöke 
  Tóth Attila   érdeklıdı állampolgár 

 Karsai Márta  érdeklıdı állampolgár 
  Danyi Dezsıné   jegyzıkönyvvezetı 
 
 
Igazoltan távol:  Kallós Attila   képviselı 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Jó estét kívánok mindenkinek. Az írásban kiküldött 
napirendeket oly módon tenném fel szavazásra, hogy az 1. napirendi ponttól a 6. napirendi 
pontig változatlanul kerülnek megtárgyalásra, a 7. napirendi pontban tárgyalnánk meg a 
helyben kiosztott telekalakításhoz történı hozzájárulást, 8-as napirendként a Gazdasági és 
Településfejlesztési Bizottság elnökének és tagjainak megválasztása. 9-es napirendi pontban 
helyben kiosztottként jegyzıi jogviszonyról történı lemondást tárgyalnánk meg, majd 10-es 
pontban a polgármester költségátalányának megállapítását, 11. pontban a szintén helyben 
kiosztott logopédiai ellátásról szóló anyagot, 12. pontban az írásban kiküldött 9. napirendi 
pontot, 13. napirendi pontban a polgármesteri tájékoztatót, 14. pontban az egyebek napirendet 
javasolom megtárgyalni. Van-e más javaslat, vagy kérdés?  
 
Karsai Márta:  Kérem, hogy a Gazdasági és Településfejlesztési Bizottság elnökének és 
tagjainak megválasztásáról szóló napirendet elıbb szíveskedjenek megtárgyalni, hogy ne 
kelljen végigülnünk az ülést.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A sorrendet úgy módosítom, hogy a 8-as napirend 
Gazdasági Településfejlesztési Bizottság elnökének és tagjainak megválasztását a 2. 
napirenddel együtt tárgyaljuk. Ha más hozzászólás nincs. Kérem, aki a napirendeket az imént 
említett sorrendben elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
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A Képviselıtestület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül és 1 tartózkodó szavazattal az 
alábbi napirendet fogadta el: 
 
 
1.) Péteri Községi Önkormányzata Képviselı-testületének A Képviselı-testület 

tagjainak és a bizottságok tagjainak tiszteletdíjáról szóló 6/2005. (IV.27.) számú 
rendeletének módosítása.  
(rendeletalkotás) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 
 
2.) A Közmővelıdési, Sport és Egészségügyi Bizottság nevének és hatáskörének 

módosulásával összefüggésben: 
- Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének Az önkormányzat és 

Szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 5/2008. (VI.26.) számú 
rendeletének módosítása.  

- Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének A szociális igazgatásról és 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló 7/2006. (VII.26.) számú rendeletének 
módosítása.  

- Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének A gyermekvédelmi 
támogatásokról szóló 5/2004. (II.18.) számú rendeletének módosítása. valamint 

(rendeletalkotás)  
a Gazdasági és Településfejlesztési Bizottság elnökének és tagjainak megválasztása.      
(határozathozatal) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 
 
3.) A bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztése, valamint 

közösségi buszok beszerzése támogatás igénybevételének részletes feltételeirıl szóló 
8/2009. (II.26.) ÖM rendelet alapján az óvoda felújítására vonatkozó pályázati 
lehetıség megvitatása.  
(határozathozatal) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Közmővelıdési, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
 
4.) Az Európai Mezıgazdasági, Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó támogatás igénylése 

faluközpont megújításához.   
       (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
5.) Az Országos Pályázati Tanácsadó Iroda pályázatfigyelésre vonatkozó ajánlatának 

megvitatása. 
       (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
6.) Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testületének a Deák Ferenc utca 

elnevezésére vonatkozó 31/a/2005. (V.25.) számú határozatának visszavonása.       
(határozathozatal) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
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7.) A Péteri, belterület 35/2. helyrajzi számú, valamint a Péteri 36/1. helyrajzi számú 
ingatlanok megosztása.  

        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
8.) Jegyzıi jogviszonyról történı lemondás elfogadása. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
9.) A Polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseirıl és az önkormányzati 

képviselık tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. törvény alapján polgármester 
részére költségátalány megállapítása. 

        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
10.) Péteri községben logopédiai ellátás szervezése. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
11.) Hozzájárulás körzeti megbízott kinevezéséhez. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
12.) Polgármester tájékoztatója.  
 
13.) Egyebek.  
 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
 
14.) Szociális ügyek  
 (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:           Dr. Berényi Zoltán          Közmővelıdési Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága Elnöke 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Dr. Rostás Imre következne a jegyzıkönyv hitelesítésre a 
névsorban, de tekintettel arra, hogy késıbb fog megérkezni, javasolom, és egyben felkérem 
Dr. Berényi Zoltán képviselıt a jegyzıkönyv-hitelesítésére. Kérem Képviselıtestületet, aki 
ezzel egyetért, szavazatával jelezze. 
 
A Képviselıtestület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodó szavazattal Dr. 
Berényi Zoltán képviselıt választotta meg jegyzıkönyv-hitelesítınek. 
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1.) Péteri Községi Önkormányzata Képviselı-testületének A Képviselı-
testület tagjainak és a bizottságok tagjainak tiszteletdíjáról szóló 6/2005. 
(IV.27.) számú rendeletének módosítása.  
(rendeletalkotás) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A rendelet módosítását a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 
Bizottság megtárgyalta, azt elfogadásra javasolja. Az elmaradt bizottsági, képviselıi 
tiszteletdíjak ki lesznek fizetve. Kérem, mondják el véleményüket a napirenddel kapcsolatban. 
 
Hozzászólás nem hangzott el.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki elfogadja a képviselı-testület tagjainak és 
bizottságok tagjainak tiszteletdíjáról szóló rendelet-módosítást, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselıtestület minısített többségő szavazással 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül 
és 1 tartózkodó szavazattal megalkotta Péteri Község Önkormányzatának a "Képviselı-
testület tagjainak és a bizottságok tagjainak tiszteletíjáról"  szóló 6/2005. (IV.27.) számú 
rendelet módosításáról szóló 4/2009. (III.19.) számú rendeletét, amely jelen jegyzıkönyv 1. 
számú mellékletét képezi. 
 
 
2.) A Közmővelıdési, Sport és Egészségügyi Bizottság nevének és 

hatáskörének módosulásával összefüggésben: 
a. Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének Az 

önkormányzat és Szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 
5/2008. (VI.26.) számú rendeletének módosítása.  

b. Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének A 
szociális igazgatásról és szociális ellátások helyi szabályairól szóló 
7/2006. (VII.26.) számú rendeletének módosítása.  

c. Péteri Község Önkormányzata Képviselı-testületének A 
gyermekvédelmi támogatásokról szóló 5/2004. (II.18.) számú 
rendeletének módosítása., valamint 

(rendeletalkotás)  
a Gazdasági és Településfejlesztési Bizottság elnökének és tagjainak 
megválasztása.       
(határozathozatal) 

 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Alapvetıen arról szól az elıterjesztés, hogy javasolom újra 
létrehozni a Gazdasági Bizottságot, valamint a Szociális Bizottság elsı fokú döntési jogkört 
kapna. Bár jogilag van arra lehetıség, hogy a Szociális Bizottságnak javaslattevı jogköre 
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legyen, de így nincs jogorvoslat, hiszen fellebbezésnél az ügyfélnek az a lehetısége marad, 
hogy pert kell indítani az önkormányzattal szemben. A döntési jogkör egyszerősíti ezt, a 
szociális ügyek rugalmasabban kerülnek elfogadásra. A Szociális Bizottság, akár hetente is 
ülésezhet, nem lesz hozzákötve a testületi üléshez a szociális ügyek elbírálása, nem kell a 
kérelmezıknek annyit várni, egyúttal a Képviselı-testület is mentesül, mert csak a fellebbezés 
kerül a testületi ülés elé. Azon képviselık, akik a Szociális Bizottság tagjai a fellebbezési 
ügyben nem rendelkeznek szavazati joggal. Másik vetülete a Gazdasági Bizottság létrehozása. 
Korábban jól mőködött a Gazdasági Bizottság. A Pénzügyi Bizottság profiljába nem tartoznak 
bele azok az ügyek, amit a Gazdasági Bizottság korábban tárgyalt.  
 
Dr. Rostás Imre Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke, képviselı: A Jogi 
Bizottság a tervezetet jogilag korrektnek minısítette és nincs kifogásunk ellene. Három 
részletben tárgyaltuk a kérdést, elsı részben a mőködési szabályzat módosítását, másodikban 
a szociális, harmadikban, pedig a gyermekvédelmi rendeletek módosítását. Az elıterjesztést 
jogi szempontból korrektnek találtuk, egyetlen módosító javaslatunk volt, hogy az 
alaprendelet hatásköri rendelkezések részét szabályozó 20 §-át egy új második bekezdéssel 
javasoljuk kiegészíteni: Az átruházott hatáskör gyakorlásáról a Szociális Bizottság 
negyedévente egy alkalommal köteles beszámolni Képviselı-testületnek. A Gazdasági 
Bizottság létrehozásáról szóló elıterjesztés jogilag korrekt, a Jogi Bizottság elfogadhatónak 
ítélte.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Van-e kérdés, észrevétel? Javasolom, hogy a vitát úgy 
kezdjük el, hogy elıször a szociális rendelet-módosításról beszéljünk. A három rendelet-
módosítás összefügg egymással. Van vélemény a szociális rendelet módosításával 
kapcsolatban?  
 
Kirchner Sándorné képviselı: Az SZMSZ módosítás d. pontjában Gazdasági és 
Településfejlesztési a IV: pontban Gazdasági és Területfejlesztési Bizottság szerepel. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Ez elírás, javítani fogjuk. 
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: A bizottságok összetételét, alapítását eddig több fordulós 
egyeztetés, vita elızte meg. A Gazdasági Bizottság újbóli létrehozásának nem látom az 
indokát. Javasolom, hogy folytassuk le az egyeztetı megbeszéléseket és azután döntsünk.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Köszönöm szépen. Kallós Attilával egyeztettem, kértem, 
hogy tegyen javaslatot a tagokra, nem kaptam javaslatot, az én javaslatomat Kallós Attila 
elfogadta. Nem gondolom, hogy hosszas megbeszélés kell ennek a kérdésnek az eldöntéséhez. 
A közeljövıben olyan jellegő döntéseket kell meghoznia a Képviselı-testületnek, amihez 
feltétlenül szüksége lesz a Gazdasági Bizottságra, mint szakbizottságra.  
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: A negyedévenkénti beszámolási kötelezettséget jónak tartom.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: A Bizottságok számának csökkentésére takarékossági okokból 
került sor. Most sem vagyunk pénzügyileg jó helyzetben. Érdeklıdöm, hogy az új bizottság 
mennyibe fog kerülni? 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Az elsı napirendben elfogadott rendelet alapján, személyi 
költséggel nem fog járni.  
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Dr. Berényi Zoltán képviselı: Egyetértek Polgármester Úr elıbb érvelésével. A Gazdasági 
Bizottság munkájára nagy szükségünk van.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Én is úgy gondolom, hogy stratégiai szerepkört tud ez a 
bizottság betölteni. A mostani rossz anyagi helyzetbıl való kilábalás gazdasági, 
településfejlesztési kérdés. Amennyiben késıbb a Képviselı-testület úgy látja, hogy nincs rá 
szükség, el lehet oszlatni. Ha nincs más vélemény, akkor térjünk rá az SZMSZ rendelet-
módosításának elfogadására.  
Az önkormányzat és szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló rendelet-módosítás 
1. §. (1) bekezdésének d. pontjában a Gazdasági és Településfejlesztési Bizottságot 5 fıre 
javasolom módosítani. A 2. §. (5) pontjában a IV: pont Gazdasági és Területfejlesztési 
Bizottság helyett Gazdasági és Településfejlesztési Bizottságra javasolom módosítani 
elıterjesztıként. Kérem, aki a két módosító javaslattal elfogadja a rendelet-tervezetet, 
kézfeltartással jelezze.  
 
 
A Képviselıtestület minısített többségő szavazással 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül 
és 1 tartózkodó szavazattal megalkotta Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
"Az önkormányzat és szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról" szóló 5/2008. (VI..26.) 
számú rendelet módosításáról szóló 5/2009. (III.19.) számú rendeletét, amely jelen 
jegyzıkönyv 2. számú mellékletét képezi. 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Figyelembe véve, hogy a Jogi Bizottság olyan módosító 
javaslatot tett, hogy az Alaprendelet 20 §. F.) pontja után a „méltányossági közgyógyellátás” 
sort javasolja a Bizottság g.) pontra elnevezni és ezzel egyetemben a további sorokat a 
módosítás logikája szerint átnevezni. Ezen kívül a Bizottság javasolja az Alaprendelet 
„Hatásköri rendelkezések” részét szabályozó 20. §.-át egy új második bekezdéssel 
kiegészíteni: „Az átruházott hatáskör gyakorlásáról a Szociális Bizottság negyedévente egy 
alkalommal köteles beszámolni a Képviselı-testületnek.” A javaslatokat, mint elıterjesztı 
elfogadom. Kérem, aki elfogadja a módosító javaslatokat, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselıtestület 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodó szavazattal a Jogi, 
Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság javaslatait elfogadta.  
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki a Közmővelıdési, Sport és Egészségügyi 
Bizottság nevének és hatáskörének módosításával összefüggésben a szociális igazgatásról és 
szociális ellátások helyi szabályozásairól szóló 7/2006. (VII.26.) számú rendelet módosítását 
elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
 
A Képviselıtestület minısített többségő szavazással 8 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 
tartózkodó szavazat nélkül megalkotta Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
„A szociális igazgatásról és szociális ellátások helyi szabályozásairól szóló"  7/2006. 
(VII.26.) számú rendelet módosításáról szóló 6/2009. (III.19.) számú rendeletét, amely jelen 
jegyzıkönyv 3. számú mellékletét képezi. 
 
 



 7 

Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A gyermekvédelmi támogatásokról szóló rendelet 
módosítását is megvitatta Jogi Bizottság. A Bizottság az elıterjesztés szerinti módosítást az 
alábbi módosítással javasolja: 
- Az Alaprendelet 10. §. helyébe az alábbi rendelkezés kerüljön: „Az átruházott hatáskor 
gyakorlásáról a Szociális Bizottság negyedévente egy alkalommal köteles beszámolni a 
Képviselı-testületnek.” A javaslatot, mint elıterjesztı elfogadom. Kérem, aki elfogadja a 
módosító javaslatokat, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselıtestület 9 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodó szavazattal a Jogi, 
Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság javaslatait elfogadta.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki a gyermekvédelmi támogatásokról szóló 
5/2004. (II.18.) számú rendelet módosítását elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
 
A Képviselıtestület minısített többségő szavazással 9 igen szavazattal, nem szavazat és 
tartózkodó szavazat nélkül – egyhangúlag – megalkotta Péteri Község Önkormányzat 
Képviselı-testületének „A gyermekvédelmi támogatásokról szóló"  5/2004. (II..18.) számú 
rendelet módosításáról szóló 7/2009. (III.19.) számú rendeletét, amely jelen jegyzıkönyv 4. 
számú mellékletét képezi. 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Térjünk rá a Gazdasági és Településfejlesztési Bizottság 
elnökének és tagjainak megválasztása. Az elıterjesztés szerint 5 tagú bizottságot hozna létre a 
Képviselı-testület.  
 

Elnök:    Hrutka Ferenc 
Képviselıi tagok:    Dr. Berényi Zoltán 
    Kalina Enikı 
Nem képviselıi, „külsı” tagok:  Karsai Márta 
    Tóth Attila 
A Gazdasági bizottság elnökének Hrutka Ferencet javasolom, korábban tagként már részt vett 
a Gazdasági Bizottság munkájában, ahogy Dr. Berényi Zoltán is. Karsai Márta ugyancsak 
dolgozott a korábbi bizottságban, sıt elnöke is volt, külsı tagként javasolom a bizottságba 
elfogadni. Tóth Attilát külsı tagként, azért javasolom a bizottság tagjai sorába, mert a 
polgármester programjában olyan fajta gazdasági megközelítést láttam, ami mindenképpen 
figyelemreméltó. Olyan fajta gazdasági megközelítést láttam benne, ami miatt javasolom, 
hogy vegyen részt a Képviselı-testület munkájában. Kérdezem van-e más javaslat, 
hozzászólás? 
 
Hrutka Ferenc képviselı: Köszönöm a bizalmat, az elnöki pozíciót elfogadom. Úgy 
gondolom így együtt tudunk dolgozni. 
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Nem tudtam, hogy a bizottság megválasztása is napirendre fog 
kerülni. Utalnék arra, hogy nincs a bizottságban mezıgazdasággal foglalkozó szakember, amit 
hiányolok. Nem jutott el hozzám, hogy itt már a bizottság összetételérıl is dönteni kell. 
Korábban a mezıgazdasági kérdésekben Góczi Péter bizottsági tag segített, most is lehetne ıt 
beválasztani, vagy esetleg valaki mást is. Azt javasolom, hogy a késıbbiekben döntsünk errıl 
és vegyük figyelembe a bizottság kialakításának ilyen irányú megfontolását is.  
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Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Elfogadom. Az létszám öt fıben történı megállapításánál 
az motivált, hogy kezdjük el a munkát öt fıvel és, ha azt látjuk, hogy más irányú segítség is 
kell a bizottságnak lehet  létszámon módosítani, vagy szakértıt felkérni. De most inkább 
beruházással és a településmőködtetésével foglalkozó kérdések kerülnek az asztalra.  
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: Hozzám el sem jutott, hogy új bizottság fog alakulni. 
Kallós Attila tájékoztatott arról, hogy felkérték a bizottság vezetésére. Nem lehet ilyen 
helyzetbe hozni a Képviselı-testületet. Ezt a kialakítást ellenzem. Meg kellene tudnunk, hogy 
Polgármester úr milyen koncepcióban gondolkodik. A bizottságok megválasztását eddig 
mindig hosszas egyeztetés elızte meg.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A bizottság létrehozását a napirendi pont tartalmazza. 
Minden képviselı e-mail címére elküldtük az anyagot. Az a kifogás valóban indokolt lehet, 
hogy a bizottság végsı kialakításának névsora csak most került kiosztásra, de Kallós Attilával 
többször egyeztettem ebben a kérdésben. Azt a választ kaptam a felkérésemre, hogy az 
elnökséget nem tudja vállalni, mert a munkája nem engedi azt meg. Kértem, hogy ajánljon 
elnököt, vagy tagot, azt mondta, nem tud javasolni senkit. A javaslatomat fenntartom, kérem, 
aki egyetért a határozati javaslatban leírtakkal, kézfeltartással jelezze. 
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: Kompromisszumos javaslatom lenne, mert nehéz így dönteni. 
Az lenne a kérésem, hogy ma csak arról döntsünk, hogy létre kívánjuk hozni a bizottságot, 
vagy nem. Utána azt döntsük el, 5 vagy 7 fıvel kívánjuk mőködtetni. Jobb lenne szélesebb 
körben megtárgyalni a bizottsági tagok névsorát.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A javaslatot részben elfogadom, részben nem. Az SZMSZ 
szerint 5 fıs bizottságot kell létrehoznunk. Nyitott vagyok arra elıterjesztıként, hogy 
megtárgyaljuk, hogy 5 vagy 7 fıs bizottságot hozzunk létre. A választási programom alapján 
alapvetıen ismert a tevékenységi elvárás, ha a bizottság ebben tud támogatni, akkor most öt 
fıvel kezdje el a munkát, annál is inkább, mert már jövı héten egy komoly témát kell 
megtárgyalnia. A hónap végén, a következı ülésen, ha Képviselı-testület úgy látja jónak, 
akkor lehet 7 fıre módosítani a bizottság létszámát.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Szavazás elıtt kérhetném, hogy a két külsıs tag bemutatkozzon? 
 
Karsai Márta:  Már nem vagyok ismeretlen a Képviselı-testület elıtt, több évig dolgoztam, 
mint képviselı és ennek a bizottságnak egy elızı idıszakban voltam elnöke is. Tiszteletdíj 
nélkül mondtam igent a felkérésre, szívesen végzem ezt a munkát. 
 
Tóth Attila:  Elmondja mivel foglalkozik. A polgármester választáson némi támogatást 
kaptam a péteri emberektıl, ezek után örömmel vállaltam el a felkérést. Én sem kérem 
semmiféle honoráriumot. Remélem a bizottság sikeresen fog mőködni, amit az állampolgárok 
és a Képviselı-testület is érzékelni fog.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, hogy a bizottság tagjait ne egyenként, hanem 
egységesen szavazzuk meg. Javasolom, hogy az érintettek se tartózkodjanak, mert akkor nem 
tudunk határozatot hozni. Kérem, aki egyetért a határozati javaslatban leírtakkal, 
kézfeltartással jelezze. 
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A képviselı-testület 8 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és tartózkodó szavazat nélkül                       
az alábbi határozatot hozta: 
 

27/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  
(A Gazdasági és Településfejlesztési Bizottság 

elnökének és tagjainak megválasztása.) 
 

Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete Gazdasági és 
Településfejlesztési Bizottság elnevezéssel állandó bizottságot hoz létre. 
A Bizottság elnöke és tagjai a következık: 
 
Elnök:    Hrutka Ferenc 
Képviselıi tagok:    Dr. Berényi Zoltán 
    Kalina Enikı 
Nem képviselıi, „külsı” tagok: Karsai Márta 
    Tóth Attila 

  Felelıs: megbízott jegyzı 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Felkérem a Képviselı-testület tagjait, hogy Karsai Márta és 
Tóth Attila eskütételéhez szíveskedjenek felállni.  
 

„Én Karsai Márta esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz hő leszek, az 
Alkotmányt a többi jogszabállyal együtt megtartom és megtartatom; a tudomásomra jutott 
titkot megırzöm; a bizottsági tisztségembıl eredı feladataimat Péteri község fejlıdésének 
elımozdítása és az Alkotmány érvényesülése érdekében lelkiismeretesen teljesítem.” 
 

„Én Tóth Attila esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz hő leszek, az 
Alkotmányt a többi jogszabállyal együtt megtartom és megtartatom; a tudomásomra jutott 
titkot megırzöm; a bizottsági tisztségembıl eredı feladataimat Péteri község fejlıdésének 
elımozdítása és az Alkotmány érvényesülése érdekében lelkiismeretesen teljesítem.” 
 
Taps és gratulációk. 
 
Beke Andrea jegyzı: Átadja az esküokmányokat.  
 
Dr. Molnár Zsolt polgármester 10 perc szünetet rendel el, a szünet után a Képviselı-testület 
folytatta munkáját, a jelen lévı képviselık száma 9 fı, a Képviselı-testület határozatképes. 
 
3.) A bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztése, 
valamint közösségi buszok beszerzése támogatás igénybevételének részletes 
feltételeirıl szóló 8/2009. (II.26.) ÖM rendelet alapján az óvoda felújítására 
vonatkozó pályázati lehetıség megvitatása.  

(határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 Véleményezı: Közmővelıdési, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
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Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A 8/2009. (II. 26.) ÖM rendeletben foglalt pályázat 
beadási határideje már harmadszor módosult, most április 3. Az a kérdés, hogy mi lenne 
ésszerőbb, új óvoda létrehozása, vagy a mostani épület bıvítése, felújítása. A pályázat 
benyújtása kötelezettségeket is keletkeztet. 5 évig az eredeti rendeltetésének megfelelıen 
kötelezı hasznosítani, illetve a feladat ellátási helyet 5 évig nem lehet megszüntetni, illetve 
átadni az intézmény fenntartói jogát nem állami fenntartó részére. A támogatással 
létrehozott vagyon - az aktiválást követıen - 10 évig nem idegeníthetı el. Az önrész 20 %, a 
maximális támogatási összeg 20 millió forint. Felhívom a figyelmet, hogy a döntésnél 
rangsort kell felállítani. A mőszaki állapotot is meg kell nézni. Az elıkészítés során a 
statikus véleményét mindenképpen figyelembe kellett vennünk. A statikus véleménye az, 
hogy azonnali beavatkozás nem szükséges az épületben, de a karbantartási munkálatokat el 
kell látni. A parketta több helyen felszakadt, vizesednek a falak. Az óvoda József Attila 
felöli része megsüllyedt. Az ÁMK igazgatójának véleménye szerint, célszerő lenne a 
csoportszoba bıvítése. A vizesblokk kérdését is feltétlenül rendezni kellene. A Szociális 
Bizottság megtárgyalta a napirendet, kérem a Bizottság véleményének ismertetését.  
 
Dr. Berényi Zoltán Közmővelıdési, Sport és Egészségügyi Bizottság elnöke képviselı: 
Azt a megállapítást tettük, hogy településünkön a jelenlegi létszám mellett kb. 25 gyermek 
születése várható évente, ez nagymértékben befolyásolja az óvodai férıhelyek emelését. 
Ennek függvényében legalább 80 férıhelyes óvodára van szükség. A három csoportszoba 
elegendı, viszont az egyik csoportszoba úgy tőnik, nem felel meg annak a követelménynek, 
hogy 20 gyermek altatására hely legyen. Mindenféleképpen támogatjuk azt, hogy a létszám 
növelésére lehetıség legyen. Az épületre is ráfér kisebb-nagyobb felújítás. A bizottság 
végsı döntése az volt, hogy Képviselı-testület belátást kéri, a bizottság pénzügyi 
kérdésekben nem foglal állást. Végsı megoldás nem fogalmazódott meg.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Köszönöm szépen.  
 
Varga Jenı ÁMK igazgató: A statikus véleménye volt a legfontosabb, hogy megtudjuk az 
épület állaga milyen. A vizesedés okozott gondot, de csak az épület József Attila utcai 
sarkánál, a többi résznél vizesedés nem tapasztalható. Amennyiben tudunk még egy 20 m2-
es szobát az óvodához építeni, abban az esetben a 3 csoportszobában pár évre tudjuk 
biztosítani a helyet a gyerekeknek. Most is vannak olyanok, akik nem igénylik az egész 
napos ellátást, nem alszanak ott délután a gyerekek. A legnagyobb gond a meglévı 
vizesblokkal van, minden egyes ÁNTSZ ellenırzésnél elıhozzák, hogy a minimum 
igénynek a felénél sem tartunk. Én úgy látom, ha ezt a csoportszobát meg tudjuk építeni és a 
mostani csoportszobában létrehozzuk a vizesblokkot, 10-15 évre ki tudjuk elégíteni az 
óvodai igényeket. A jelenlegi állapotban mindenképpen pénzt kell fordítani az óvodára. Az 
ablakokon átfúj a szél, ezzel is kezdeni kell valamit. Azt kellene látnunk, hogy a feltétlenül 
elvégzendı munkák mennyibe kerülnek. A három csoportszoba az elkövetkezendı 10 évben 
elegendı, azt követıen lehetne gondolkodni azon, hogy milyen irányban történjen a 
fejlesztés.  
 
Kalina Enik ı képviselı: Amennyiben hozzáépítünk az óvodához, gondolom a fı út felé 
tudjuk megoldani, ebben az esetben a régi napközit le kell bontani. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A Petıfi Sándor utca felıl indokolt a hozzáépítés, de a 
régi napközit egyébként is el kellene bontani, így az udvar is nagyobb lehet. A 
költségszámokat nem tudom, arról kell dönteni a képviselı-testületnek, hogy milyen 
mélységben kíván ebben a pályázatban részt venni.  
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Veszteg Ferenc alpolgármester: Az óvoda valóban rossz állapotban van. A statikus 
elmondta, hogy így is mőködtethetı. A tetıt is le kellene cserélni. Ugyanakkor az óvoda 
mőködtetésére is kell gondolni. A pályázatban elnyerhetı összeg kevés, ugyanakkor sok. 
Szerintem így kellene hagyni és késıbb újat építeni. Az udvarról befolyik a víz az ajtón. Ha 
most pályázunk oda fogunk jutni, hogy sok pénzt ráköltünk és sok problémát nem oldottunk 
meg. Az új elıírásoknak soha nem fog megfelelni a felújított óvoda. A Petıfi Sándor utca 
miatt balesetveszély is. Az új óvoda építésének pályázatát javasolom elindítani. 
 
Kalina Enik ı képviselı: Hol tervezi az új óvoda felépítését? 
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: Ezt a kérdést már feltettem a képviselı-testületnek, nem 
jött rá semmilyen ötlet. Én az Ady Endre utca oldalánál az iskola udvarához építtetném, így 
egy helyen lenne az egész intézmény.  
 
Kalina Enik ı képviselı: És a mostani óvoda helyére mit tervezünk? 
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: Ott még nem tartunk.  
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: A jelenlegi épületnek nem jó a fekvése. 
 
Többen beszélnek egyszerre.    
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Az eddigi beszélgetésekbıl az látszódik, hogy a 
képviselı-testület az új óvoda építését támogatja. Javasolom, hogy a döntés arról szóljon, 
hogy érdemes-e pályázni vagy sem.  
 
Hrutka Ferenc képviselı: Én is úgy tartom jónak, hogy új óvodát építsünk.  
 
Püspök Erzsébet Katalin képviselı: Milyen esélye van annak, hogy az új óvoda építését 
3-4 éven belül el tudjuk kezdeni?  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Ez a pályázatok kiírásától függ. Ebben a rendszerben, 
mint a címzett támogatás realitását nem látom, ha nincs pályázati lehetıség, akkor irreális. 
Az új óvoda építését én is támogatom. Érdemes lenne elgondolkodni azon, hogy a beadandó 
pályázat milyen módon kerüljön elıkészítése.  
 
Varga Jenı ÁMK igazgató: Felmerül egy olyan megoldás, hogy most rendbe tesszük az 
óvodát és mellette elindítjuk a pályázatot. A mostani pályázaton való részvétel megköti az 
önkormányzat kezét, nem kell igényelni mind a 20 millió forintot. Az ÁNTSZ, amennyiben 
ígéretet kap írásban arra, hogy az önkormányzat új óvoda építését tervezi elnézıbb lesz. 
Szerintem 10 millió forint elég lenne a mostani gondok megoldására. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Ha csoportszobában is gondolkodunk a 10 millió forint 
nem reális.  
 
Varga Jenı ÁMK igazgató: Az már nem fér bele.  
 
Dr. Foltin Brunó  képviselı: Én is úgy gondolom, hogy most tegyük rendbe, ami feltétlenül 
szükséges és koncentráljunk az új óvodára.  
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Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A csoport szobát nem tartalmazza a pályázat. 2-3 
millióból meg van a csoportszoba is, akkor 10 évig biztosított az óvodai ellátás.  
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: Valóban így van, de ha a csoportszoba kialakításakor 
felmerül a bontás, akkor a 20 millió forint is kevés lesz. Meg kell fontolnunk. Az új 
lakótelep felépülésénél 45 lakásba költöznek új lakók, lehet, hogy nagyon sok lesz az 
óvodás gyermek, akkor plusz egy csoportszoba kevés lesz.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Ha nincs más irányú javaslat, akkor javasolom elfogadni 
az alábbi határozati javaslatot: a következı ülésre készüljön el egy olyan elıterjesztés, 
amely megfelelı rangsor felállításával, egy több alternatívás rangsorjavaslatra kitérve a 
csoportszoba kialakítására, kapacitásbıvítésre, illetve az épület felújítására. Kérem, aki 
ezzel egyetért, kézfeltétellel jelezze. 
 
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
 

 
 

28/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  
(Óvoda felújítására vonatkozó pályázati lehetıség megvitatása.) 

 
 
Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete megismerve a 
bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztése, 
valamint közösségi buszok beszerzése támogatás igénybevételének 
részletes feltételeirıl szóló 8/2009. (II.26.) ÖM rendeletet, úgy 
határoz, hogy a jegyzı a következı ülésre készítsen elıterjesztést a 
pályázat benyújthatóságával kapcsolatban. Az elıterjesztés 
tartalmazzon egy többalternatívás rangsorjavaslatot kitérve az 
óvodában egy új csoportszoba kialakítására, a kapacitásbıvítésre, 
illetve az épület felújítására is.  
   
Felelıs: megbízott jegyzı 
 
 

 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérdésem, hogy elkezdıdjön az új óvoda létrehozásának 
elıkészítı anyaga, vagy várjuk meg a következı ülést? 
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: Úgy tudom augusztus a határidı, ha ezt benyújtjuk április 3-
ig, ha akkor kezdünk el gondolkodni az új óvoda építésén, akkor lemaradunk.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Határozati javaslat: ezzel egyidejőleg a Hivatal tekintse át 
a következı ülésre a jelenleg futó és várhatóan kiírásra kerülı pályázati forrásokat, amelyek 
felhasználásával az Önkormányzat pályázni tud egy új óvoda megvalósítására. Kérem, aki 
ezt elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
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A képviselı-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 
 

29/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  
(Óvoda felújítására vonatkozó pályázati lehetıség megvitatása.) 

 
 
Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete utasítja a Jegyzıt, 
hogy a Hivatal tekintse át a következı ülésre a jelenleg futó és 
várhatóan kiírásra kerülı pályázati forrásokat, amelyek 
felhasználásával az Önkormányzat pályázni tud egy új óvoda 
megvalósítására. 
   
Felelıs: megbízott jegyzı 

 
 
 

4.) Az Európai Mezıgazdasági, Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó 
támogatás igénylése faluközpont megújításához.   

       (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Amikor ez az anyag kiment akkor abban a tudatban 
voltunk, hogy májusra beadásra kell, hogy kerüljön a támogatás igénylése, de idıközben 
kaptunk egy információt, hogy a májusi határidıt hatályon kívül fogják helyezni és októberi 
határidı lesz. Ebben a kérdésben konkrét döntést nem fogok kérni, de egy közös gondolkodást 
megér. A támogatás igénylését, amennyiben az önkormányzat nem egyedül, hanem civil 
szervezettel együtt teszi meg, akkor önrész nélküli. Meg kellene nézni civil szervezettel való 
együttmőködés lehetıségének. Érdemes lenne a Hivatal udvarát zöld területté kialakítani, a 
kastélykertben a sétautak elkészítésének lehetısége stb. sok vetülete van. Azt gondolom, 
mindenképpen pályáznunk kellene. Kérem, mondják el véleményüket.  
 
Püspök Erzsébet Katalin képviselı: Kevés a pályázati lehetıség, akár a civil szervezetek 
önállóan is pályázhatnának. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kell az önkormányzat támogatása, de pályázhat civil 
szervezet is. Sıt azt se zárom ki, hogy a civil szervezetek figyelmét felhívjuk erre a 
pályázatra.  
 
Egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
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5.) Az Országos Pályázati Tanácsadó Iroda pályázatfigyelésre vonatkozó 
ajánlatának megvitatása. 

       (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: Az írásban kiküldött anyagban szereplı Országos Pályázati 
Tanácsadó Iroda kedvezményes pályázatfigyelı ajánlati lehetıséggel keresett meg bennünket. 
A fejlesztési csomag díja 166.000,- Ft, mely összegért két éven keresztül biztosítanák a 
pályázatfigyelést.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Azt javasolom Képviselı-testületnek, hogy az Hivatalban 
dolgozó munkatársak akár heti rendszerességgel is meg tudják nézni a pályázati 
lehetıségeket, külön fizetség nélkül.  
 
Kalina Enik ı képviselı: Egyet értek.  
 
Egyéb hozzászólás nem hangzott el.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki egyetért azzal, hogy az OPTI Pályázati Irodával 
kötendı szerzıdés elfogadását nem javasolja, kézfeltartással jelezze.  
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
 

 
30/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  

(Pályázatfigyelésre vonatkozó ajánlat megvitatása.)  
 

 
Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete nem köt szerzıdést 
az OPTI Országos Pályázati Irodával.  

  
Felelıs: megbízott jegyzı 
 
 
 

6.) Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testületének a Deák Ferenc 
utca elnevezésére vonatkozó 31/a/2005. (V.25.) számú határozatának 
visszavonása.  

      (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete 2005-
ben olyan területet nevesített közterületként Deák Ferenc utcának, amely gyakorlatilag és 
jogilag utcaként hivatalosan akkor nem is létezett és jelenleg sem létezik.  
A Helyi Építési Szabályzatban tervezett útként szerepel ugyan egy olyan közterület 
megvalósítási terve, amely késıbb akár - a hatályos közterület-elnevezési jogszabályok 
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megtartásával - felveheti majd a Deák Ferenc utca nevet, azonban jelenleg ilyen, elnevezhetı 
közterület nem létezik. 
Ez az állapot jogellenes, zavaró és félrevezetı. 
Javaslom, hogy a Képviselı-testület szüntesse meg azt a helyzetet, hogy a jelenleg döntı 
részben magánterületi, megosztatlan, sok-sok kis ingatlanterületet az ott lakókat és a hivatalos 
szerveket is félrevezetı módon nyilvános közterületként kezelve, utcaelnevezéssel illet. 
Javasolom ezért a 31/a/2005. számú képviselı-testületi határozat visszavonását. 
Amennyiben az ott lakó, hasznosításban érdekelt tulajdonosok összefogásával  és költségére 
megtörténnek a Helyi Építési Szabályzatnak megfelelı telekalakítások és ez által létrejön egy 
összefüggı 12 méteres területsáv, ennek az egyes telekdarabjait az Önkormányzat utcaként 
térítésmentesen átveszi a tulajdonosoktól, és egybefüggı közterület alakulhat ki.  Akkor a 
Képviselı-testületnek módja és jogi lehetısége lesz dönteni ezen közterület elnevezésérıl. 
 
Veszteg Ferenc alpolgármester: Amikor meghatároztuk az utca elnevezését én elleneztem, 
de már nincs idı a visszavonásra, oda már berajzolták az utcát. Az ott lakók nyilatkoztak, 
most az önkormányzat van hátrányban, a kisajátítást el kell indítani. Az utca papíron már 
létezik, csak létre kell hozni. Rossz üzenet lenne a képviselı-testület részérıl az ott lakók felé, 
ha visszavonnánk a határozatunkat.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Miután még nem közterület ez a rész, nem lehet elnevezni. 
A telkek kialakítása után lesz, majd közterület. Pont most van az utcában lakók felé rossz 
üzenet a képviselı-testület részérıl. Napi szinten jönnek ügyfelek, hogy a Deák Ferenc 
utcában miért nem lehet még építkezni?  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Mennyi idı még a telekalakítási eljárások befejezıdhetnek? 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: 60 nap. Ha ki van mérve, kötni kell egy megállapodást, ha 
ezt minden tulajdonos megteszi, akkor az önkormányzatnak meg kell bíznia egy földmérıt. 
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Hiányzik e valamelyik tulajdonos nyilatkozata?  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Most nem. A lakossági összefogás hiányzik.  
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: Két gondom van. Ebben az utcában már az önkormányzat 
beköttette a közvilágítást. Már van 5 olyan lakás, ahol csak a Deák utca felıl tudnak be- és 
kijárni a lakosok. Valakinek össze kellene fogni ezt a dolgot. 
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Mi van akkor, ha még 120 napig fenn marad ez a jogsértı 
állapot, amikor már több mint egy éve így van? Ne üzenjünk ilyet a lakosságnak, akkor 
értetlenséggel fogunk találkozni. Ha megoldható ebben az évben, nem tartok attól, hogy 
ennek következménye lenne.  
 
Kalina Enik ı képviselı: Dönthet úgy a képviselı-testület, hogy visszavonja a határozatot, és 
minél gyorsabban keresse meg az önkormányzat a helyzet megoldását, össze kellene hívni az 
ott lakókat.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A 2005-ben meghozott határozat reményeket ébresztı, 
rossz határozat volt. Nem hiszem, hogy ez az önkormányzat dolga lenne, a hivatal kapacitása 
nem bírja ezt e.  
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Hrutka Ferenc képviselı: Szerintem is rossz üzenet lenne. Tájékoztatni kellene az ott 
lakókat arról, hogy mi a teendıjük.  
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: Csatlakozom Kalina Enikı Képviselı Hölgyhöz. Össze 
kellene hívni az ott lakókat nyilatkozattételre és tájékoztatni ıket  arról, hogy miért került 
visszavonásra a határozat.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Akár ennek is lenne értelme, a nyilatkozatnak ki kellene 
terjednie a költségvállalásra is.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Lezárom a vitát Egy dolgot jelent a határozat visszavonása, 
hogy ne legyen illegális állapot. Kérem, aki a határozati javaslat szerinti határozat 
visszavonását elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
 
A képviselı-testület 3 igen szavazattal, 5 nem szavazattal és 1 tartózkodó szavazattal nem 
fogadta el a határozati javaslatot.  
 
 
 
7.) A Péteri, belterület 35/2. helyrajzi számú, valamint a Péteri 36/1. 

helyrajzi számú ingatlanok megosztása.  
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Péteri Község Önkormányzata a Helyi Építési Szabályzat 
és Szabályozási Terv módosításakor lehetıséget teremtett a Széchenyi utca és a Rákóczi utca 
közötti terület tömbfeltárására. A tervezett utca bejárata az Akácfa utca felöli oldalon lenne 
ahol jelenleg egy Önkormányzati telek van. A tervezett utca bejáratát, valamint az érintett 
ingatlanok tervezett kialakítását Sztachó Ignác földmérı tervezete. A megosztási eljárást 
Monor Város Építéshatósági Irodája elvégezte. A terület megosztását a földkönyvi 
nyilvántartásban is át kell vezetni, ehhez szükség van a megosztást engedélyezı Képviselı-
testületi határozatra. A megosztást követıen azonnal adás- vételi szerzıdés köthetı az érintett 
terület kijelölt vevıjével.  
Kérem, mondják el véleményüket, javaslataikat. 
 
Vélemény, javaslat nem hangzott el.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Aki a határozati javaslatban leírtakat elfogadja, kérem, 
kézfeltartással jelezze.  
 
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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31/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  
(A Péteri belterület 35/2 hrsz. ingatlan valamint  

a Péteri 36/1 hrsz. ingatlanok megosztása.) 
 

1.) Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul 
ahhoz, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló Péteri 35/2-
hrsz-ú területet Sztachó Ignác okleveles földmérı 73/2007. 
munkaszámú változási vázrajza alapján megosztásra 
kerüljön. 

 
2.) Péteri Község Önkormányzata beleegyezik abba, hogy ott a 

jövıben út kialakításához 38 m2 területet ajándékozás 
jogcímen átvegyen a 36/1. hrsz-ú ingatlan  tulajdonosaitól 
Szabó Gábortól és Szabó Gábornétól. 

 
3.) A Képviselı-testület felhatalmazza a Polgármestert, az 

érintett 38 m2 területre vonatkozó ajándékozási szerzıdés 
aláírására.    

    

            Határidı:  
   Felelıs:   polgármester 
 
Dr. Molnár Zsolt polgármester szünetet rendelt el, a szünet után a Képviselı-testület 
folytatta munkáját, a jelen lévı képviselık száma 8 fı (Veszteg Ferenc elment), a Képviselı-
testület határozatképes.  
 
 
 
8.) Jegyzıi jogviszonyról történı lemondás elfogadása. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Henke Zsuzsanna jegyzı március 11-én kérte fennálló 
közszolgálati jogviszonyának 2009. március 30-ával közös megegyezéssel történı 
megszüntetését. 2009. április 1-jétıl nincs jegyzınk, ezért április hónapban, vagy azt 
megelızıleg jegyzıi pályázatot kell kiírnunk. Nem látom akadályát annak, hogy ne fogadjuk 
el a lemondást. A törvényes lemondás pénzügyi kötelezettséggel nem jár. Kérem, mondják el 
véleményüket. 
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Valóban így van. Azt kell eldöntenünk, hogy ezt akarjuk-e, mert 
akkor intézkednünk kell, ki kell írni a jegyzıi pályázatot. 
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: Aggályom van a közös megegyezéssel történı 
megszüntetésnél. Elıbb-utóbb elı fog kerülni egy bizonyos vizsgálati anyag. Ha ebben az 
ügyben olyan döntés születik, ami érinti Jegyzı Asszonyt és már nem dolgozik itt, akkor 
mennyire lesz járható, hogy szankciót alkalmazzunk? 
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Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Ez valóban fel fog merülni és nem biztos, hogy kellemes 
lesz. A felelısség nem csak munkáltató, munkajogi kérdés is. Maga a közös megegyezéssel 
történı munkaviszony megszüntetés azt jelenti, hogy a fegyelmi kártérítés érvényesítése 
megszőnik, de nem azt jelenti, hogy nem vonható felelısségre és el tud menekülni a 
következmények elıl. Az önkormányzat egyéb jogi eljárásban érvényesíteni tudja a 
felelısségre vonást. Nem látok összefüggést érdemben a két ügy között. Azt javasolom, hogy 
fogadjuk el a kérelmet.  
 
Más hozzászólás nem hangzott el.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki Henke Zsuzsanna kérelmét elfogadja, 
kézfeltartással jelezze.  
 
 
A képviselı-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
 

 
32/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  

(Jegyzı lemondása.)  
 

1.) Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja 
Henke Zsuzsanna Magdolna jegyzı kérelmét és közszolgálati 
jogviszonyát 2009. március 30.-ával, közös megegyezéssel 
megszünteti.  

 
2.) A Képviselı-testület megköszöni Henke Zsuzsanna 

Magdolnának a település érdekében kifejtett évtizedes 
munkáját.  

 
   Felelıs:   megbízott jegyzı 
 
 
9.) A Polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseirıl és az 

önkormányzati képviselık tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. törvény 
alapján polgármester részére költségátalány megállapítása. 

      (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Az elıterjesztés már az elızı ülésen is kiküldésre került. A 
döntéshozatalban nem veszek részt. Kérem, mondják el véleményüket.  
 
Hozzászólás nem hangzott el.  
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki a határozati javaslatban leírtakat elfogadja, 
kézfeltartással jelezze.  
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A képviselı-testület Dr. Molnár Zsolt polgármester nem szavazása mellett 6 igen szavazattal, 
nem szavazat nélkül és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
33/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  

(Polgármester részére költségátalány megállapítás.)  
 

Péteri Község Önkormányzat Képviselı-testülete Dr. Molnár 
Zsolt polgármester költségátalányát az illetményének 25 %-os 
mértékében állapítja meg.  

 
            Határidı:  

   Felelıs:   megbízott jegyzı 
 
 
 
10.) Péteri községben logopédiai ellátás szervezése. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX Tv. 86. §-a 
határozza meg az önkormányzatok nevelési és oktatási kötelezettségét. A hivatkozott szakasz 
(3) bekezdésének f) pontja rendelkezik a logopédiai ellátásról, lehetıvé téve a községek 
számára az ellátás megyei szintő igénylését, amennyiben önállóan nem kívánja a szolgáltatást 
biztosítani az óvodás illetve az általános iskolás gyermekek részére. A logopédiai szolgáltatást 
kistérségi társulási szinten is el lehet látni. Községünk esetében az a helyzet állt elı a tavalyi 
év novemberében, hogy a Pest Megyei Önkormányzat nem kötött ellátási szerzıdést a Monori 
TÖKT-vel, így a társulási ellátottság nem jöhetett létre normatív támogatás hiányában. 
Megvizsgálva azt a lehetıséget, hogy esetleg Gyömrı Város Önkormányzatával az általa 
fenntartott intézmény közremőködésével lássuk el a feladatot, a következı megállapításra 
jutottam.  
A társuláshoz való csatlakozás éves szinten kb. 1 M Ft többletköltséget jelentene, hiszen a 
gyömrıi intézmény fenntartásához kellene hozzájárulni. 
Jelenleg a legkevésbé költség igényes megoldás az, ha az Önkormányzat megbízási szerzıdés 
alapján, 2600 Ft-os órabér megállapításával saját maga biztosítja a logopédiai ellátást Péteri 
intézményeiben az azt igénylı óvodáskorú és általános iskolai gyermekek részére.  
Varga Jenı igazgató úrral történt egyeztetés alapján Dancsné Tóth Juditot javaslom a feladat 
ellátására, aki korábban is foglalkozott már a péteri gyermekekkel. Ismeri az itteni 
problémákat, és heti 6 órában megfelelı szinten végezné munkáját.  
A szerzıdést egyelıre 2009. 03.15-tıl 2009.06.15-ig kötnénk meg oly módon, hogy Igazgató 
Úrtól havi szinten teljesítésigazolást kérünk, és számla ellenében fizetnénk a ténylegesen 
ledolgozott óraszámok tükrében. 
 
Dr. Berényi Zoltán képviselı: Mindenképpen támogatom, minél elıbb induljon el a 
logopédiai ellátás.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: A felmérés szerint hány gyermeknek van a logopédiai ellátásra 
szüksége?  
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Varga Jenı ÁMK igazgató: 20-25 fı, ebbıl 15 fı óvodás.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: Egy-egy foglalkozáson 3-4 gyermekkel történı foglalkozás az 
ideális, elegendı a 6 óra, ne legyen több, 7 óra? 
 
Varga Jenı ÁMK igazgató: Elegendınek tartom a hat órát.  
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: A logopédiai ellátásra nem kapunk normatívát. 
 
Dr. Rostás Imre képviselı: 2.600,- Ft az óradíj, most milyen minıségben dolgozna a 
logopédus? 
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: Vállalkozóként. Eddig is így folytatta ezt a tevékenységet, 
az ár bruttó 2.600,- Ft óránként.  
 
Dr. Rostás Imre képviselı: A költségvetésben szerepel? 
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: Igen, benne van.  
 
Egyéb kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el.  
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
kézfeltartással jelezze.  
 
 
A képviselı-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
 

 
34/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  

(Péteri községben logopédiai ellátás szervezése.)  
 

1.) Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határoz, hogy 
önállóan kívánja ellátni a logopédiai szolgáltatást Péteri Község 
intézményeiben. 

 
2.) Az ellátásra Dancsné Tóth Judit logopédussal köt megbízási szerzıdést  

heti 6 órában, 2600 Ft-os óradíjjal, 2009.03.19 - 2009.06.15-ig. 
 

3.) Az óradíj kifizetése számla ellenében történik, a teljesítés igazolása 
mellett.  

 
 Felelıs:   megbízott jegyzı 
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11.) Hozzájárulás körzeti megbízott kinevezéséhez. 
        (határozathozatal) 
 Elıterjesztı:          Dr. Molnár Zsolt  polgármester 
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Formai határozat meghozataláról van szó. Szükséges a 
Képviselı-testület határozata arról, hogy Romhányi Szabolcs körzeti megbízotti 
kinevezéséhez hozzájárul. Kérem a véleményüket. 
 
Dr. Rostás Imre Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elnöke, képviselı: A Jogi 
Bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja Képviselı-testületnek.  
 
Egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Kérem, aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
kézfeltartással jelezze.  
 
 
A képviselı-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodó szavazat nélkül                       
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
 

 
35/2009. (III.18.) SZÁMÚ HATÁROZAT  

(Hozzájárulás körzeti megbízott kinevezéséhez.) 
 

Péteri Községi Önkormányzat Képviselı-testülete Romhányi Szabolcs 
péteri községi körzeti megbízotti kinevezéséhez hozzájárul.  
 

   Felelıs:   megbízott jegyzı 
 
 
 
12.)  Polgármester tájékoztatója.  
 
 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: Az „Út a munkához” program keretén belül a közcélú 
munkavégzés szervezése megkezdıdött. A munkavédelmi oktatás és az orvosi alkalmassági 
vizsgálat megléte után megkezdik munkájukat a közcélú munkások.  
A Polgármesteri Hivatal informatikai rendszerének fejlesztését elkezdtük. Terveink szerint 
egy belsı szerver kerül kialakításra.  
A hónap végére össze fog állni a község honlapja.  
Az OTP-vel tárgyaltunk, a héten egy lehetséges Sikeres Magyarországért fejlesztési hitellel 
kapcsolatos szerzıdésrıl. A hitel hosszútávra, 25 éves futamidıre szólhat. Fejlesztési 
beruházásokra bevonható hitelre köthetünk szerzıdést az OTP-vel.  
Megkezdıdött a Helyi Építési Szabályzat módosításának folyamata, a lakossági igényeket 
március 31.-ig lehet benyújtani.  
A tópart tulajdonosa fejlesztési igénnyel jelentkezett, gyermeküdültetésre alkalmas egység 
kialakítását tervezi. 
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A vállalkozókkal folynak a tárgyalások a laktanyai ingatlanok adás-vételével kapcsolatban. 
A héten a szemközti szobában ügyfélpult kialakítására kerül sor Jegyzı asszony indítványára.  
A helyi rendeletek felülvizsgálatát megkezdtük.  
Az ÁSZ bejelentette, hogy az iskolaépítéssel kapcsolatos beruházás tételes ellenırzésére kerül 
sor.  
 
 
 
13.) Egyebek.  
 
 
 
Kalina Enik ı képviselı: A Petıfi Sándor utca felújítása során a Monor felıli utolsó 
buszmegállóból eltőnt a pad. Tud valaki róla?  
 
Beke Andrea megbízott jegyzı: Nem tudok róla, utána fogok nézni. 
 
Kalina Enik ı képviselı: Javasolom, hogy a  korábban eltávolított szemetesek kerüljenek 
visszahelyezésre. 
 
Dr. Molnár Zsolt  polgármester: A közcélú munkások ki fogják helyezni.  
 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Dr. Molnár Zsolt polgármester a nyilvános ülést 
22,08 órakor berekesztette.  
 
Péteri, 2009. augusztus 17.  
 
 
 
 
 
 
 Dr. Molnár Zsolt  Beke Andrea 
  polgármester  megbízott jegyzı 

 
 
 
 
 
 
 
 

Dr. Berényi Zoltán 
képviselı 

jegyzıkönyv-hitelesítı 


